

Alexander Arfert

Die Konzerninsolvenz im französischen Recht

Eine Analyse des »Rechts der Unternehmen in Schwierigkeit« (droit des entreprises en difficulté) aus der Perspektive des deutschen Gesellschafts-, Insolvenz- und Zivilrechts

[Group Insolvencies in French Law. An Analysis of the »Right of Companies in Difficulty« (Droit des Entreprises en Difficulté) from the Perspective of German Corporate, Insolvency and Civil Law.]

Published in German.

What lessons can German law learn from the comprehensive liability rules of French group insolvency law? Do the solutions to be found there lead to abuse being tackled more effectively and group companies being restructured more efficiently? Alexander Arfert examines these questions from the perspective of both legal orders.

Alexander Arfert Geboren 1986; Studium der deutschen und französischen Rechtswissenschaft an der Universität Düsseldorf und der Université de Cergy-Pontoise; 2009 Licence en droit; 2012 Master II im französischen Unternehmensrecht und Erstes Juristisches Staatsexamen; Wissenschaftlicher Mitarbeiter der Professur für Bürgerliches Recht, Zivilverfahrensrecht und Handelsrecht und am Institut für Insolvenz- und Sanierungsrecht der Universität Düsseldorf; Referendariat in Düsseldorf, Singapur und Paris; 2019 Zweites Juristisches Staatsexamen; seit 2019 Rechtsanwalt in Düsseldorf; 2020 Promotion.



2021. Approx. 700 pages.
StudIPR 474 forthcoming in October

ISBN 978-3-16-160125-5
DOI 10.1628/978-3-16-160125-5
eBook PDF 104,00 €
ISBN 978-3-16-160124-8
sewn paper 104,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-konzerninsolvenz-im-franzoesischen-recht-9783161601255?no_cache=1
order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104